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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Navracsics Tibor, területfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megvalósul-e valaha a babócsai Gábor Andor 
Általános Iskola tervezett felújítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kaposvári Tankerületi Központ az Infrastrukturális fejlesztés a Gábor Andor Általános Iskolában
címet  viselő  pályázatára  2017.08.28-án  kelt  támogatási  döntéssel  EFOP-4.1.2-17-2017-00032
azonosítószám alatt  1 500 000 000 Ft vissza nem térítendő támogatásban részesült.  A mai napig
883 669 888 Ft  előleg,  valamint  115 848 997 Ft  támogatás  került  kifizetésre  a  kedvezményezett
részére, a projekt végső befejezésének várható időpontja 2022.12.29. napja.

A Közbeszerzési értesítő 2019/108. számának tanúsága szerint a kivitelezési munkálatokra 2019.
május  18-án  az  APM  Construct  Korlátolt  Felelősségű  Társaság  kapott  megbízást  nettó
661.994.268 .-  Ft  értékben.  A Fővárosi  Törvényszék  2.Cspk.1/2021/3.sz.  végzése  értelmében  a
Társasággal  szemben  2021.  január  20-án  csődeljárás  indult,  ami  2022.  január  27-én  megszűnt.
Ugyancsak a Fővárosi Törvényszék végzése szerint (2.Fpk.145/2022/10.sz.végzése)  2022. február
2. napján felszámolási eljárás indult a Társasággal szemben, amely mind a mai napig tart.

A diákoknak  az  eredeti  tervek  szerint  már  2020-ban  az  új  iskolában  kellett  volna  elkezdeni  a
tanévet. A fentiek ismeretében, valamint figyelemmel arra, hogy a megvalósítás a laikus szemlélő
számára is késedelmet szenved, kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy

• Mikorra várható a projekt tényleges befejezése?
• A megvalósítás során volt-e a projekttel kapcsolatos szabálytalansági eljárás, és 

amennyiben igen, úgy az milyen okok alapján indult, illetve milyen eredménnyel zárult?
• Jelenleg van-e a projekttel összefüggésben bármilyen szabálytalansági eljárás?  Van-e 

olyan, a pályázatban tervezett műszaki tartalom, amelynek megvalósítása várhatóan 
elmarad?

• Mivel a Tankerület elutasította arra vonatkozó kérésemet, hogy elárulják, eddig mennyit 
fizettek ki a projektre, kérem, ismertessék Önök a pontos összeget!



 
• Biztosítottnak látják-e a megfelelő állagvédelmet? A folyamatosan beázó épületben milyen 

károk keletkeztek?
Megtisztelő válaszát előre is köszönöm!
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